
Referat af bestyrelsesmøde 29. september 2020 

 

 

 

1) Dato for generalforsamlingen samt sted skulle fastlægges 

 

Lasse tager fat i Kaffebaren for at høre om de kan afholde generalforsamlingen den 24. november 

2020, alternativt den 25. november eller den 17.-18. november. Klokkeslættet bliver 19-21 

 

Lasse spørger til pris og om der kunne afholdes en miniølsmagning med 2-3 øl pr. mand  

 

Niels laver indkaldelse og printer ud når dato og sted er meldt ud 

 

2) Nedsættelse af kontingent fra 3000,- til 2000,- årligt 

 

Dette blev diskuteret og bestyrelsen er enige om at sende forslag til dagsorden frem om denne 

nedsættelse. Der hensættes ikke længere til vejfonden og denne ønskes gradvist nedbragt ved at tage 

af denne til udgifter til større ting i foreningen. 

 

3) Legepladsnedlæggelse ved Gartnervænget – bidrag til Højager fra Gartnervænget til 

Højagers legeplads. 

 

Gartnervænget ønsker ikke at bidrage! 

 

4) Rundkørsel for enden af Højager 

 

Kommunen regner med at etablere rundkørsel i toppen af højager (ved Lejeboligerne) sommer 2021 

(falder sammen med rundkørsel til Hørbakken). Hajtænder vil kommunen male op inden da. 

 

5) Legeplads vedligehold 

 

Dette er bestilt og regningen kommer på budget 2021 da den endnu ikke er fremsendt. 

 

6) Næste møde 

 

Generalforsamlingen 

 

7) Eventuelt 

 

Intet 

 

 

 

 

 

Lasse Kristiansen, 1. oktober 2020 


